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Interpelacje i zapytania  

z obrad XI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej Łomży, 

które odbyły się dnia 24 czerwca 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Łomży 

 

(…) 

Ad. 2  

Bernadeta Krynicka – Przewodnicząca Rady 
 
 Poprosiła o uwagi do informacji o pracy Prezydenta w miesiącu maju. 
 
Janusz Mieczkowski – radny 
 
 Zabierając głos poprosił o wyjaśnienie zapisu w Zarządzeniu nr 143/15 z 8 maja 

dot. zmian w budżecie, gdzie mówi się o zwiększeniu dochodów i wydatków 

budżetowych o kwotę 7.200 zł, i wyjaśnienie kto sprawował opiekę, kiedy, jakie to 

zadanie i o co w tym chodzi.  

Odnosząc się do Zarządzenia nr 159/15 z dnia 29 maja prosi o wyjaśnienie, 

jakie szkoły otrzymały te podręczniki prowadzone przez osoby prawne i fizyczne, jakie 

materiały edukacyjne, jakie materiały ćwiczeniowe i kiedy.    

 

Mariusz Chrzanowski – Prezydent Miasta 

 Odpowiadając radnemu zwrócił uwagę, że pytania są bardzo szczegółowe, w 

związku z powyższym prosi, aby odpowiedzi udzieliła  Dyrektor MOPS. 

Anna Fabin  - Z-ca Dyrektora MOPS 

 Odpowiadając na zapytanie dotyczące opieki wyjaśniła, że osoby  

ubezwłasnowolnione postanowieniem Sądu mają swoich prawnych opiekunów i ci 

opiekunowie świadczą tą opiekę, załatwiają wszelkie sprawy i Sąd wydaje również 

postanowienie o  wypłaceniu dla opiekuna za sprawowanie tej opieki i na podstawie 

tego wyroku, MOPS pozyskuje środki z Urzędu Wojewódzkiego i jest to przekazywane 

do budżetu miasta.  

Andrzej Piechociński – Naczelnik Wydziału Oświaty 

 Odpowiadając na pytanie drugie dotyczące  Zarządzenia nr 159/15 wyjaśnił, że 

jest to przekazywanie środków dotacji celowej.   

Janusz Mieczkowski – radny 
 

 Prosi, aby na piśmie przekazać informację, jak to zostało rozdysponowane, 

jeżeli nie stanowi to tajemnicy.  
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Andrzej Piechociński – Naczelnik Wydziału Oświaty 

 Uzupełniając wcześniejszą wypowiedź dodał, że jest  wyraźnie określone 

ustawowo, które klasy, którego typu szkoły mają do tego uprawnienia. Dodał, że 

wnioski składa się w ten sposób, iż szkoły miejskie w całości otrzymały te podręczniki 

i na wniosek tych szkół prowadzonych przez inne organy też zgodnie z  kompetencją 

ustawowa te podręczniki otrzymują. Dodał, że mogą pokazać to szczegółowo na 

piśmie, tylko trochę później.  

Janusz Mieczkowski – radny 
 

 Prosi o odpowiedź, czy on te materiały otrzyma. 

Mariusz Chrzanowski – Prezydent Miasta 

 Odpowiadając zapewnił radnego Mieczkowskiego, że takie materiały otrzyma.  

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Bernadeta Krynicka – Przewodnicząca Rady 
 
 Poprosiła o zgłaszanie interpelacji i zapytań. 
 
 Ireneusz Cieślik – radny 
 
 Stwierdził, że mieszkańcy osiedla cieszą się, iż mają ul. Browarną, ale wraz z 

realizacja tej ulicy pojawiły się kłopoty. W związku z powyższym proszą o 

umieszczenie znaku strefy ograniczonej prędkości do 30 km, tj. znaku P43. 

 

 Wiesław Grzymała – radny 
 

 Na piśmie złożył interpelacje dotyczące: 

1.  Odnosząc się do odpowiedzi na interpelację dotyczącą obsługi prawnej MPGKiM 

prosi o informacje dotyczące; 

- zakresu i okresu obowiązywania umowy zawartej pomiędzy MPGKiM, a 

Kancelarią Prawną z Zambrowa, 

- czy w latach 2010 -2013 MPGKiM było obsługiwane przez zewnętrzną kancelarię 

prawną, czy był zatrudniony na umowę o prace Radca Prawny, 

- czy została już podjęta decyzja o złożeniu skargi kasacyjnej od wyroku WSA w 

sprawie tzw. „afery śmieciowej”. Czy Prezydent może wskazać, który   

pełnomocnik sporządzi opinię prawną lub skargę i czy będą to etatowi urzędnicy, 

radcowie Urzędu, czy tez prawnicy z kancelarii prawnej z Białegostoku, Kancelarii 

prawnej w Warszawie, czy kancelarii z siedziba w Zambrowie, prosi o 

udostepnienie kopii opinii prawnej, bądź skargi kasacyjnej. 

2.  Odnosząc się do programu TTV z cyklu Blisko ludzi i odniesieniu do odcinka pt. 

    „Obcięto dotacje konkursowe” prosi o odpowiedź; 

     - czy Prezydent w przyszłości będzie konsultował podział środków na ochronę i 
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    promocję zdrowia z tzw. Rada Seniorów, 

   - ile osób zgłosiło się do udziału w pracach społecznej rady ds. osób starszych i czy  

    władze miasta zaproponują honorowe członkostwo Pani Teresie Steckiewicz. 

3. W nawiązaniu  do kontekstu wypowiedzi Skarbnik Miasta w zakresie możliwości  

      zwiększenia przychodów oraz ograniczenia wydatków miasta oraz w kontekście  

     treści artykułu blogera lomzatuiteraz.pl prosi o odpowiedź na następujące pytania; 

    - czy Prezydent zamierza zwiększyć wysokość stawek lokalnych opłat i podatków  

      np. od nieruchomości, czy środków transportu, zmniejszyć wydatki na oświatę, 

    - czy Prezydent posiada dane dotyczące  analizy wysokości stawek lokalnych opłat  

      i podatków w województwie podlaskim 10 największych miast w regionie, a jeżeli  

      nie to, czy zamierza  przed ewentualnym wnioskiem o zwiększenie stawek  

      podatków zamierza Radzie taka analizę przedstawić. 

4. W nawiązaniu do informacji, iż miasto Kolno sprzedało największą działkę na 

terenach inwestycyjnych przedsiębiorcy z Łomży, który zamierza zatrudnić ok. 60 

osób prosi o odpowiedź: 

- jakie działania promocyjne miasto Łomża podjęło lub zamierza podjąć aby nakłonić   

   rodzimych przedsiębiorców do inwestowania w Łomży? 

- na jakim etapie zaawansowania są prace nad kompleksowym programem  

   gospodarczym miasta Łomża. 

5.  W nawiązaniu do treści Wyroku WSA z dnia 09.04.2015 r. prosi o udzielenie 

informacji: 

- ile zostało wydanych decyzji administracyjnych w latach 2012 – 2015 w 

przedmiocie zobowiązania małżonka, zstępnych lub wstępnych osoby uprawnionej 

do odpłatności za pobyt w DPS w Łomży? 

- ile zostało wydanych decyzji administracyjnych w latach 2012 -2015 zwalniających 

osoby zobowiązane do odpłatności8 za pobyt w DPS. 

6. W nawiązaniu do konfliktu w SP nr 4  prosi o udzielenie informacji czy zostało 

wszczęte postepowanie mediacyjne i jeżeli tak, to jakie są efekty mediacji i oraz 

ewentualne koszty. 

7. W nawiązaniu do informacji o nowej strukturze organizacyjnej Urzędu, w tym 

planowanym utworzeniu nowych wydziałów prosi o poinformowanie ilu 

pracowników pracujących na  stanowiskach urzędniczych i kierowniczych otrzyma 

bądź otrzymało wypowiedzenie umowy o pracę. Prosi o wskazanie wydziałów, które 

zostaną połączone lub zlikwidowane. 

8. W nawiązaniu do informacji o strajku rodziców uczniów Gimnazjum im. B. Jańskiego 

prosi o odpowiedź; 

     - w jakiej dacie wpłynęła do Urzędu informacja opisana w art. 84 ust. 3 ustawy o 

systemie oświaty? 

      - jakie Urząd podjął czynności związane z w/w informacją? 

9. W nawiązaniu do telefonicznej 5rozmowy przeprowadzonej z mieszkańcem miasta, 

który skarży się na koleiny na odcinku drogi krajowej przy ul. Zjazd, prosi o 

odpowiedź czy Prezydent zamierza wykonanie tzw. frezowania garbów nawierzchni 

lub innych czynności drogowych, które polepszyłyby stan nawierzchni, jeżeli tak, to 

w jakim terminie.  
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10. W nawiązaniu do sposobu ukonstytuowania się komisji konkursowych w skład 

których weszli radni prosi o Prezydenta o wydanie Zarządzenia, które w sposób 

transparentny i precyzyjny ureguluje sposób i tryb wyboru do komisji konkursowej 

członków Rady Miejskiej. 

11. W nawiązaniu do planowanego utworzenia Wydziału Informatycznego w Urzędzie 

prosi o informację, czy Prezydent mógłby rozważyć propozycje wdrożenia „systemu 

powiadamiania sms” w Urzędzie i czy ten wy6dział byłby w stanie podjąć się 

realizacji tego zadania, ew. przy udziale studentów PWSIiP lub innych uczelni. 

 

Andrzej Wojtkowski – radny 

 

1. W nawiązaniu do  pisma mieszkańców  budynku przy ul. Ks. Anny 22, którzy w 

administracji Osiedla Perspektywa dowiedzieli się o przebudowie  skrzyżowania ul. 

Ks. Anny z ul. Szosa Zambrowska oświadcza, iż zadanie to od 4 lat było zgłaszane 

i w budżecie tego roku zostało ujęte i będzie realizowane. Dodał, że mieszkańcy 

zwrócili uwagę, że zaplanowano drugi pas jezdni, który zabiera 16 miejsc 

parkingowych, z czym zgadza się. Zwraca się z prośbą do Prezydenta, aby nie 

realizować drugiego pasa jezdni, tylko pozostawić 16 miejsc, a nawet zrobić więcej. 

Uważa, że ta inwestycja powinna zostać przeprojektowana. Jeżeli odbyły się 

spotkania w tym zakresie, to prosi o informację.  

2. Odnosząc się do odpowiedzi w sprawie nagłośnienia stadionu, rozmawiał również 

w tej sprawie z Naczelnikiem Wydziału Inwestycji i wie, że wniosek z MOSiR w tej 

sprawie był w roku ubiegłym i dotyczył nagłośnienia całego stadionu, co jest bardzo 

istotne, na kwotę 240 tys. zł i wniosek ten gdzieś „utknął”, bo w budżecie tych 

środków nie ma. Ponawia więc ten wniosek, bo jest to bardzo pilna i istotna sprawa 

i prosi aby do tego wniosku wrócić i wygospodarować środki na ten cel. 

3. Zwrócił uwagę, że do 19 czerwca miała skończyć się ekspertyza trybuny głównej, 

prosi o informację, czy została już zakończona i jakie są jej wyniki, wie bowiem iż 

ekspertyza ta nie jest zadawalająca. 

4. Zwrócił uwagę, że została zakończona inwestycja Dom Pastora i zgodnie z 

wcześniejszymi ustaleniami miał być przeznaczony na Centrum Działalności 

Turystycznej i Kulturalnej. Zwrócił uwagę, że na to zadanie wydano ponad 2.800 

tys. zł i jest to więcej niż zakładano. Prosi o podanie informacji, kto będzie zarządzał 

Domkiem Pastora, czy podjęto już decyzję, prosi również o poinformowanie jakie 

będzie ostateczne przeznaczenie tego obiektu. 

5. Poinformował, że zwrócili się do niego osoby, które korzystają z internetu miejskiego 

z informacją, że od ponad miesiąca internet ten nie działa.   Ponoć internetem tym 

w chwili obecnej zarządza jakaś firma z Łomży i osoba, która zadzwoniła do niej z 

interwencja otrzymała odpowiedź, że „kiedy będzie naprawiony, wtedy będzie 

działał”. Dodał, że internet nie działa do dnia dzisiejszego, prosi o odpowiedź od 

kiedy będzie w końcu działał.  

6. Podziękował za zrealizowanie jego interpelacji i zainstalowanie sterownika na 

skrzyżowaniu ulic Al. Legionów z Al.. Piłsudskiego.         
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Bogumiła Olbryś – Wiceprzewodnicząca Rady 

 

 Podziękowała za podpowiedź na interpelacje wcześniejsze, następnie złożyła 

interpelacje dotyczące: 

1. Zwróciła uwagę, że na ul. Spokojnej, podobnie jak na ul. Browarnej odbywa się ruch 

samochodów o dużej nośności i mieszkańcy  rozumieją, że jest to dzielnica 

przemysłowo – usługowa i taki ruch będzie się odbywał, ale proszą o ustawienie 

znaku ograniczającego prędkość do 30 km. 

2. Zwróciła uwagę na kwestie parkingu przy  przedszkolach, między innymi przy 

Przedszkolu nr 8 i prosi o  wykonanie tam parkingu, ujmując to zadanie w budżecie 

roku przyszłego.  

 

Janusz Mieczkowski – radny 

 

Zabierając głos zwrócił uwagę, że dobrze by było, aby radni otrzymywali 

odpowiedzi na swoje interpelacje, do czego obliguje § 96 Statutu, następnie poprosił 

o odpowiedź na następujące  interpelacje; 

1.  Dlaczego nie jest przestrzegany zapis  wymienionego paragrafu, ponieważ nie 

otrzymał odpowiedzi na wcześniejsze interpelacje? 

2. Poinformował, że w poprzednią niedzielę po południu chciał sprawdzić, jak 

działa komunikacja miejska i chciał dojechać na ul. Browarną,   wsiadł do 

autobusu  linii 8 na przystanku j i został dowieziony na pętlę na ul. 

Nowogrodzkiej. Poczekał na pętli i w niedługim czasie był również autobus linii 

10. Pyta, czemu w czasie sobót i niedziel nie kursują autobusy na ul. Browarną, 

a mieszkańcy tam czekają. Miało to być sprawdzane, a autobusy nie kursują.  

3. Przypomniał, że na poprzedniej sesji interpelował, aby rozpatrzyć możliwość 

usytuowania przystanku dla wysiadających, wsiadających w  niedalekiej 

odległości od ronda na Łomżycy, gdzie zawraca  autobus linii 8. Nie otrzymał 

niestety odpowiedzi, w związku z powyższym ponawia interpelację, gdyż takie 

usytuowanie przystanku jest konieczne i powoduje lepsze skomunikowanie 

mieszkańców tamtej części miasta.  

  

Tadeusz Zaremba – radny 
 
Prosi o odpowiedź w następujących kwestiach: 

1. Zwrócił uwagę, że przez 4 lata nic nie zrobiono w kwestii rekultywacji wysypiska. 

W związku z powyższym prosi  o aktualne informacje na dzień 8 lipca o 

zaawansowaniu przygotowań do rekultywacji tego i zrobienie tego najlepiej za 

pieniądze zewnętrzne.  

2. Wyjaśnił, że chodzi mu o rozszerzenie interpelacji zgłoszonej przez radnego 

Grzymałę i zestawienie bez żadnego opisu polegające na wyszczególnieniu 

obsługi prawnej, która jest w mieście i jednostkach organizacyjnych miasta. W 

pierwszej części dotyczy to podmiotów zewnętrznych i prosi aby było podane 

zakres umowy, podmiot, na jaką datę, na jaki okres  i na jaką kwotę, a w punkcie 
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drugim ilu jest zatrudnionych etatowo radców prawnych, w jakiej jednostce, w 

jakim wymiarze, w jakim zakresie.  

 

Adam Zwierzyński - radny   

 

1. Na piśmie złożył interpelację  w imieniu Rady Osiedla Nr 11 dotyczącą 

interwenci w sprawie drzewa klonu przy ul. Chopina nr 1, gdyż jego rozłożysta 

korona zagraża parkującym obok samochodom. 

2. Zwrócił uwagę na usuwanie śmieci  przy ul. Wyszyńskiego. Wyjaśnił, że z tego, 

co dowiedział się jest to teren miasta i śmieci usuwane są zbierane w 

szczególnych interwencjach, a powinny, jego zdaniem, być zbierane 

systematycznie i obligatoryjnie. 

 

Dariusz Domasiewicz - radny   

 

W związku z zakończeniem obecnej kadencji od jakiegoś czasu zespół 

związany z budżetem obywatelskim nie funkcjonuje, a formalnie po wyborze nowych 

Rad Osiedli przestał istnieć. Prosi o przyśpieszenie prac w tym zakresie, aby już w 

wakacje zespół mógł działać, ponieważ prace się toczą, a należy zdecydować o 

rezerwie i zastanowić się nad wielkością budżetu w roku przyszłym  i ogłosić konkurs.  

 

Maciej Borysewicz – radny 

 

1. Zwrócił uwagę, że pojawiła się informacja dotycząca dworca PKS, że podmioty, 

które wstępnie były zainteresowane administrowaniem, wycofują się. Wie, że 

Prezydent odbył spotkanie w tej sprawie, prosi więc o informację na temat 

ustaleń, co dalej z dworcem. Jakie są ostatnie ustalenia  zespołu specjalnego 

ds. budowy centrum handlowo – usługowego. 

2. Zwrócił uwagę, że ukazała się informacja o przetargu na duża działkę w centrum 

Łomży, w okolicy cmentarza i jest tam kuriozalny zapis, że przetarg 

zorganizowany na dzierżawę działki, która nie może być zagospodarowana jako 

inna działka, niż działka sąsiednia, a jednocześnie upoważnia się do startu, czy 

też umożliwia się start wszystkim zainteresowanym. Uważa, że nie może być 

działka  przeznaczona na zagospodarowanie działki sąsiedniej  z 

uwzględnieniem wszystkich startujących, bo tym sposobem każdy mógłby 

wystartować, bo cena jest atrakcyjna. Być może nie powinna to być dzierżawa 

w środku miasta, ale sprzedać ją.     

3. Zauważył, że być może temat ten będzie w pismach skierowanych do Rady i 

nie wie co jako Rad mogliby z tym pismem zrobić, bo radni maja to do 

wiadomości, ponieważ LIDL Sklepy spożywcze skierowały do Prezydenta 

pisma z prośba o rozważenie zwiększenia limitu sprzedaży alkoholu. Zauważył, 

że nie jest to jedyne pismo, ponieważ wcześniej zwracało się Tesco, Biedronki 

i inne podmioty i zdaje sobie sprawę, że jest to kontrowersyjny temat i nie ma 

zamiaru przekonywać przekonanych, ale uważa, że należałoby podjąć próbę 
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debaty. Prosi więc Prezydenta, aby rozważył możliwość przedłożenia Radzie 

takiego wniosku, aby przedsiębiorcy mieli świadomość, że te sprawy nie są 

zostawiane, ponieważ np. Tesco miało być całodobowe, jednak ze względu na 

zmniejszone obroty zmniejszono prace do godz. 24.00. Dodał, że rozmawiał z 

pracownikami i okazuje się, że dochody tak drastycznie spadły, że szykują się 

zwolnienia. Uważa więc, że jeżeli wydanie koncesji może  zapobiec 

zwolnieniom, to jest za. Poddaje ten temat pod rozwagę Prezydentowi. 

 

Andrzej Modzelewski - radny    

 

Stwierdził, że podpisuje się pod interpelacją radnego Domasiewicza i prosi o 

przyśpieszenie realizacji inwestycji z budżetu obywatelskiego, głównie chodzi mu o 

budowę placów zabaw na Starym Mieście i grilli na Bulwarach. 

Prosi o przedstawienie na piśmie, na jakim etapie jest realizacja wszystkich projektów. 

  

 Zbigniew Prosiński – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

 

1. Poinformował, że mieszkańcy ul. Mickiewicza zwrócili się  z prośbą o 

zablokowanie słupkami metalowymi, bądź betonowymi, ponieważ na rogu ul. 

Pana Tadeusza i ul. Mickiewicza ciężarowe samochody dostawcze 

przejeżdżają przez pas zieleni, co powoduje, że jest on zniszczony. Prosi więc 

o interwencję. Dodał, że podobna sytuacja jest na ul. Przykoszarowej, gdzie  

jest chodnik, który miasto wybudowało od strony bloku ul. Zawadzka 59 do 

przystanku i tam, gdy przyjeżdża cyrk, bądź karuzela, samochody ciężarowe 

poruszają się po tym chodniku, niszcząc go. Mieszkańcy proszą, aby zapobiec 

tego typu sytuacjom.  

2. W związku z brakiem odpowiedzi na większość wniosków Komisji 

Bezpieczeństwa, które Komisja kierowała do Prezydenta, działając w 

uzgodnieniu i za przyzwoleniem członków komisji zwraca uwagę Prezydentowi, 

że na większość wniosków nie ma odpowiedzi, następnie przytoczył treść 

wniosków, prosząc o  realizacje w trybie pilnym, szczególnie na te, które 

wymagają natychmiastowej reakcji. Zauważył, że niektóre zostały 

zrealizowane, ale formalna odpowiedź nie dotarła do Komisji.  Prosi więc o 

pisemną odpowiedź.  

   Następnie  skupił się na wniosku dotyczącym  opracowania i 

przedłożenia Radzie do uchwalenia projektu uchwały dotyczącego zakazu 

spożywania alkoholu na plaży. Zwrócił uwagę, że pewna luka w prawie 

powoduje, że policja, czy też straż miejska nie wszędzie może ukarać za 

spożywanie alkoholu, art. 14 pkt 6  ustawy o wychowaniu w trzeźwości  daje 

samorządom możliwość wskazania miejsc, poza wskazanymi w ustawie,  w 

których można wprowadzić zakaz i wówczas można ścigać takie wykroczenia 

na podstawie kodeksu wykroczeń. Dodał, że przez wiele lat walczył z tym 

WOPR, w chwili obecnej będzie miał z tym MOSiR, który będzie zarządzał tym 

kąpieliskiem. Sprawa na chwile obecna nie została załatwiona, on jako 
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Przewodniczący Komisji otrzymał projekt takiej uchwały  na ostatnim 

posiedzeniu, projekt nie jest zaopiniowany przez Radcę Prawnego, ponieważ 

Radca stwierdził, że taka uchwała nie przejdzie, wojewoda ją unieważni. 

Zauważył, że inne samorządy dają sobie z tym radę, zastanawia się więc, 

czemu więc miałoby to nie przejść w Urzędzie Województwa Podlaskiego, jaklo 

przykład podał Sopot.  Uważa, że taka uchwała ułatwiłaby pracę MOSiR. Dodał, 

że na ostatnim posiedzeniu komisja ponownie zwróciła się do Prezydenta z 

wnioskiem o przygotowanie w trybie pilnym projektu uchwały w sprawie zakazu 

na plaży miejskiej, bo i tak połowa wakacji będzie bez tego ograniczenia.   

Zwrócił uwagę, że Komisja pracuje bardzo prężnie, prosi więc aby wszystkie 

wnioski komisji potraktować jak interpelacje i udzielić na nie odpowiedź. 

Podkreślił, że wszystkie wnioski są do wglądu w teczce wniosków komisji.    

 

Edyta Śledziewska – radna 

 

 Prosi o odpowiedź na jakim etapie jest tworzenie Środowiskowego Domu 

Samopomocy dla osób z dysfunkcja intelektualną w stopniu głębszym. Dodała, że z 

tego co wie obecnie funkcjonuje  Dom Środowiskowy Samopomocy dla  osób z 

chorobami psychicznymi i wie, że w tym miejscu przy ul. W. Polskiego  nie ma miejsca 

aby rozszerzyć działalność, a z drugiej strony są dzieci, które ukończyły 25 rok życia 

w Ośrodku Rewalidacyjno – Wychowawczym, ta formuła wyczerpuje się, rodzice od 

dawna w tej sprawie monitują. Na jakim etapie jest więc możliwość utworzenia tej 

placówki.    

 

 Dariusz Domasiewicz - radny   

 

Uzupełniając wcześniejszą wypowiedź  w nawiązaniu do pisma, które wpłynęło 

do Rady, przypomniał, że na jednej z sesji zgłaszał interpelację dotyczącą 

zagospodarowanie działki po  stacji Orlen przy ul. Wiejskiej, możliwość wykupienia. 

Prosi o odpowiedź, czy były  podjęte rozmowy w sprawie tego wykupienia, ponieważ 

Powiatowy Urząd Pracy zwraca się z wnioskiem, aby utworzyć przy PUP przyzwoity 

parking. Zauważył, że w tym rejonie  funkcjonuje nie tylko PUP, ale również Poczta 

Polska, inne instytucje. Być może udałoby się domówić w kwestii wykupienia tego 

terenu i wówczas  zorganizować parking, który służyłby wszystkim.      

 

Bogumiła Olbryś – Wiceprzewodnicząca Rady 

 
 Uzupełniając wcześniejszą wypowiedź  poparła wypowiedź radnego 

Domasiewicza dotyczącą parkingu.  

 

Bernadeta Krynicka – Przewodnicząca Rady 
 

1. Zwróciła się w imieniu mieszkańców z prośbą o ustawienie  przy alejkach w 

Parku Jana Pawła II przy ul. Zawadzkiej i ul. Katyńskiej, jeszcze w te wakacje 
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chociaż kilku ławek z zacienieniem, które dawałyby możliwość  odpoczynku 

ludziom starszym, ponieważ  alejki są długie, a brak jest ławeczek. Dodatkowo 

wraz z ławeczkami powinny zostać ustawione kosze na śmieci.  

2. Prosi o przeanalizowanie możliwości zainstalowania czasomierzy  za ile sekund 

zmieni się światło, na skrzyżowaniach z sygnalizacją świetlną.  

Następnie zwróciła się, w imieniu radnych, do Prezydenta z prośbą o udzielenie 

odpowiedzi na interpelacje i wszystkie wnioski, które powinny być realizowane. 

Podkreśliła, że na chwilę obecna jest ogólne zamieszanie i brakuje wielu 

odpowiedzi. Zauważyła, że Prezydent do pomocy ma Sekretarza, który powinien 

tego dopilnować.  

 

Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

(…) 


